
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty

Protokół Nr 32/2/2023

Obrady rozpoczęto 25 maja 2023 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:44 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 10.członków.

Obecni:
1. Dorota Duda
2. Grzegorz Jóźwik

3. Zbigniew Kowalczyk
4. Marian Król
5. Łukasz Kubka
6. Jarosław Lasota
7. Wojciech Owczarek
8. WiesIa"" SkO'>won
9. Bogdan Soboń

10. Jarosław Staciwa
11. Beata Zbróg

Posiedzenie otworzył obradom przewodniczył Wojciech Owczarek - Przewodniczący

Komisji.

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że porządek obrad radni
otrzymali wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu komisji .

Wobec braku uwag przystąpionodo przyjęcia porządku posiedzenia.

Głosowanow sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Wojciech
Owczarek, Bogdan Soboń, JarosławStaciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Jarosław Lasota, Wiesław Skowron

Poniższy porządekobrad został przyjęty jednogłośnie.

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich za 2022

rok.
4. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2022 dla Powiatu Koneckiego.

1



5. Informacja dotycząca zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2022/2023.
6. Sprawozdanie z realizacji "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022".

7. Ocena realizacji zadań powiatu w zakresie ochrony zdrowia.
8. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego
na lata 2023-2028,

b. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 L,

c. rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącegow Końskich,

d. rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego

w Końskich.

9. Sprawy różne.

Komisja jednogłośnie stwierdziła, że zapoznała SIę zmateriałami przekazanymi wraz
z zawiadomieniem i nie ma potrzeby ich omawiania.

Ad.3.
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich za 2022
rok.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy wszystkie środki, które
PCPR otrzymałz dodatkowych programów zostaływykorzystane do końca roku, czy był zwrot.

Zastępca Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich Izabela Kaliś

poinformowała, że Grant Ministerialny ma trwać do końca sierpnia bieżącego roku. Część

środków wydatkowana zostaław roku poprzednim, a kolejne rozliczenie nastąpi do 31 sierpnia
tego roku.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk dopytał czy wydatkowanie środków

zostało zakończonew ubiegłym roku, czy na bieżąco.

Zastępca Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich Izabela Kaliś

oznajmiła, że w tym roku zostało zakupione mieszkanie chronione dla wychowanków
opuszczającychpieczę zastępczą. W ramach realizacji celów zawartych w projekcie pozostał

wyjazd wakacyjny dla wychowanków przebywających w placówkach opiekuńczo

wychowawczych. Ponadto co miesiąc odbywaj ą się grupy wsparcia, praca w terenie, a także

rodzice zastępczy będą mieli zapewnioną diagnostykę diabetologiczną.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał za ile ostatecznie zostało

kupione mieszkanie.

Zastępca Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich Izabela Kaliś

poinformowała, że mieszkanie przy ulicy Kiepury zostało zakupione za kwotę 297 000 zł

i do tej kwoty należy doliczyć koszty notarialne. Aktualnie trwają w mieszkaniu prace
remontowe i planowany jest zakup wyposażenia.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał kiedy nastąpi wybór osób,
które będą zamieszkiwaćw zakupionym lokalu.
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Zastępca Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich Izabela Kaliś

oznajmiła, że obecnie trwają prace nad regulaminem mieszkania chronionego, który musi być
zatwierdzony uchwałą Rady Powiatu i po uchwaleniu regulaminu zostaną podjęte kolejne
kroki.

Na tym dyskusjęzakończono.

Komisja przyjęła do wiadomości sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Kotiskich za 2022 rok dla Powiatu Koneckiego.

AdA.
Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2022 dla Powiatu Koneckiego.

Wobec braku zapytań i uwag Przewodniczącystwierdził, że Komisja przyjęła do wiadomości

ocenę zasobów pomocy społecznejza rok 2022 dla Powiatu Koneckiego.

Ad.5.
Informacja dotycząca zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2022/2023.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że przedmiotowąinformację

radni otrzymali wraz z zawiadomieniem.

W dyskusji wzięli udział:
PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytało koszty utrzymania zimowego
dróg.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński poinformował, że kwota
706 000 zł obejmuje całkowite koszty użycia sprzętu przy zimowym utrzymaniu dróg, czyli
przejazd samochodów, które są nośnikami dla pługopiaskarek.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zwrócił się z prośbą o podjęcie działań

celem podpisania porozumień z gminami w sprawie zimowego utrzymania dróg.

Radny Marian Król zapytał jak na obecną chwilę wygląda letnie utrzymanie dróg.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński oznajmił, że na początku

miesiąca została podpisana umowa, a w dniu dzisiejszym od terenu Gminy Słupia Konecka
zostały rozpoczęte prace obejmujące remonty cząstkowe dróg i sukcesywnie będąwykonywane
na terenie innych gmin. Odnośnie wykaszania poboczy poinformował, że został już

rozstrzygniętyprzetarg i prawdopodobnie pierwsze koszenie poboczy na drogach powiatowych
Powiatu Koneckiego zostanie wykonane do 15 czerwca. Natomiast prace na terenie Miasta
i Gminy Końskie wykonywane będą przy użyciu sprzętu Zarządu Dróg Powiatowych.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał jaka firma wygrała przetarg.

Dyrektor ZarząduDróg Powiatowych StanisławMościńskipoinformował,że usługi będzie

świadczyło PrzedsiębiorstwoUsług PorządkowychRobert Kaleta.

Radny Marian Król zapytałgdzie obecnie pracuje wysokospecjalistyczny sprzęt do wycinania
zakrzaczeń.
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Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński poinformował, że na chwilę

obecną sprzęt ma założone urządzenie do odchwaszczania chodników i pracuje na ulicy Armii
Krajowej w Końskich.

Radny Marian Król zapytał czy na terenie gminy Słupia Konecka były wykonywane prace
związane z odkrzaczaniem.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński oznajmił, że na terenie gminy
Słupia Konecka prace nie były wykonywane, ponieważ sprzęt ma założoną inną głowicę, która
będzie sukcesywnie przekładana.

Radna Dorota Duda zapytałakiedy będzie sprzątany piasek zalegający na jezdniach na terenie
gminy Końskie.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński poinformował, że wszystkie
ulice, które są w przekroju krawężnikowym, przekroju ulicznym w Końskich, Stąporkowie

i Radoszycach były w tym roku zamiatane.

Radny Bogdan Soboń przypomniał, że na jesieni była dyskusja na temat utrzymania
dróg, problem nie został rozwiązany , ponieważ niemożliwe jest jedną maszyną utrzymać

w odpowiedni sposób dróg o długości 574 kilometry. W związku z tym zaapelował

do Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych oraz Zarządu Powiatu o rozwiązanie tego problemu.

Na tym dyskusjęzakończono.

PrzewodniczącyKomisji stwierdził, że Komisja przyjęła do wiadomości informację dotyczącą

zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 202212023.

Ad.6.
Sprawozdanie z realizacji "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022".

Komisja jednogłośnie stwierdziła, że zapoznała się ze sprawozdaniem przekazanym wraz
z zawiadomieniem i nie ma potrzeby omawiania przedmiotowego materiału.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

PrzewodniczącyKomisji Wojciech Owczarek stwierdził, że Komisja przyjęła do wiadomości

przedmiotowe sprawozdanie.

Ad.7.
Ocena realizacji zadań powiatu w zakresie ochrony zdrowia.

Komisja jednogłośnie stwierdziła, że zapoznała się ze sprawozdaniem przekazanym wraz
z zawiadomieniem i nie ma potrzeby omawiania przedmiotowego materiału.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

PrzewodniczącyKomisji stwierdził, że Komisja przyjęła do wiadomości ocenę realizacji zadali
powiatu w zakresie ochrony zdrowia.
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Ad.8.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

Sprawdzono quorum.

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2023-2028,
b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 L ,

Projekty uchwał omówiła Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

W dyskusji wzięli udział:

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy będzie budowane nowe
lądowisko,ponieważplanowane jest wykonanie projektu.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że projekt dotyczy modernizacji
obecnego lądowiska.

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa wyjaśnił, że modernizacja lądowiska

podyktowana jest zmianą przepisów dotyczących Szpitalnego Oddziału Ratunkowego.
Niedostosowanie lądowiska do obowiązujących przepisów skutkowało będzie koniecznością

zamknięcia SOR.

Radny Grzegorz Jóźwik zapytał czy planowane są podwyżki dla pracowników Starostwa
Powiatowego, ponieważodnosi wrażenie, że po zmianie płacy minimalnej od 1 lipca większość

osób będzie pracowało za najniższą krajową.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że w planie finansowym nie ma
zabezpieczonych środków, a obecny plan we wstępnej analizie pokazuje, że środków

nie wystarczy na obecnie zawarte umowy o pracę i będzie trzeba go zwiększyć. Dodała,

że podczas planowania budżetuna ten rok, było tak mało środków, że nie zostały zabezpieczone
środki w wysokości 2% na nagrody dla pracowników wynikającez regulaminu wynagradzania.

Radny Bogdan Soboń stwierdził, że pytanie o podwyżki powinno być skierowane do Zarządu

Powiatu, a nie do Pani Skarbnik.

Radny Marian Król dodał, że właściwe pytanie do Pani skarbnik to czy ma zabezpieczone
środki.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek zapytał jak wygląda sytuacja z podwyżkami

w innych jednostkach organizacyjnych.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że nie były planowane dodatkowe
środki, jedynie wyrównanie w związku z brakiem podwyżek w 2021 roku dla pracowników
administracyjnych i obsługi w jednostkach organizacyjnych oświaty.

Na tym dyskusjęzakończono.

Sprawdzono quorum.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2023-2028.
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Wyniki glosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (5)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Wojciech Owczarek, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (4)
Dorota Duda, Marian Król , Jarosław Lasota, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (2)
Łukasz Kubka, Wiesław Skowron

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023r.

Wyniki glosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (5)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Wojciech Owczarek, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (4)
Dorota Duda, Marian Król , Jarosław Lasota, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (2)
Łukasz Kubka, Wiesław Skowron

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

c) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącegow Końskich,

d) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącegow Końskich.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że projekty uchwał zostały

przekazane radnym wraz z zawiadomieniem.

Wobec braku uwag przystąpiono do zaopiniowania projektów uchwal.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora
I Liceum Ogólnokształcącegow Końskich.

Wyniki glosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI : 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk , Marian Król , Jarosław Lasota, Wojciech
Owczarek, Bogdan Soboń, JarosławStaciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Łukasz Kubka, Wiesław Skowron

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.
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Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora
II Liceum Ogólnokształcącegow Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Jarosław Lasota , Wojciech
Owczarek, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Łukasz Kubka , Wiesław Skowron

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt ue/zwały.

Ad.9.
W sprawy różnych głos zabrał:

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa odnosząc się do pytania Radnego Grzegorza
Jóźwika na temat podwyżek w Starostwie Powiatowym poinformował, że Zarząd Powiatu jest
za podniesieniem wynagrodzeń pracowników ale w związku ze wzrostem kosztów bieżących

nie ma możliwości wygospodarowania środków na podwyżki w obecnym czasie. Dodał,

że ma świadomość, iż dojdzie do takiej sytuacji gdzie pracownik z 20-letnim stażem pracy
będzie zarabiał tyle samo co osoba nowozatrudniona lub zatrudniona w ramach robót
publicznych, natomiast jeżeli tylko będą wystarczające środki to podwyżki będą.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował za uczestnictwo
i ogłosił zakończenie posiedzenia.

prze(;o-dnic~IY Komisji
Budżetu, Rolni~[, drowia i Oświaty

lj~ChLOwczarek

Przygotował(a): Iwona Cholewa

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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